

考試須知 Notes for Examinations

(2020 年入學考試 Admission Examination – 2020)

表演面試 Interview & Audition

(報讀表演藝術學士學位課程適用 For applying the program of Bachelor in Acting)

一、 流程

序	考試項目	說明	時間
1	臺詞	自選詩歌、故事、散文、獨白、寓言等材料	1 分鐘
2	形體/聲樂	可任選其中一項； 形體須自備舞蹈、武術、戲曲身段、體操等，進行無伴奏展示； 聲樂須自備歌曲，如流行、美聲、民謠、音樂劇等，進行無伴奏演唱	1 分鐘
3	即興表演	依據人數分小組抽題目	10 分鐘準備時間，表演 1 分鐘

二、 注意事項

1. 考生必須帶備有效的個人身份證明文件。
2. 考生必須穿著緊身的衣褲及平底鞋。同時，考生必須素顏（不帶妝），且不准配戴美瞳隱形眼鏡及飾物。
3. 如考生有參與課餘的活動或比賽(校內或校外)，請於面試時提交相關證明或獲獎證書的副本，正本備查。
4. 遲到的考生，視為缺席；將不另作安排。
5. 如有任何疑問，請向人文藝術學院查詢。(電郵: af@must.edu.mo / 電話: 8897 2973)

I. Procedures:

Item	Type	Notes	Duration
1	Lines	Self-selected materials such as poems, stories, proses, monologues, fables, and etc.	Time allowed: one minute
2	Movement or vocality	Candidate are free to choose either type: Movement: self-prepared dance, martial arts, Chinese opera movement, gymnastics, etc. for unaccompanied performance; Vocality: self-prepared pop song, bel canto, folk song, musical, etc. for unaccompanied singing.)	Time allowed: one minute
3	Improvisation	Grouping by the number of candidates & random selection of questions	Preparation: ten minutes Performance: one minute

II. Notes for Candidates

1. Bring your personal identification documents.
2. If you have participated in extra-curricular activities or competitions (on-campus or off-campus), please submit copies of the relevant certificates or award certificates during the interview. The original copies are also needed for verification.
3. Candidates should wear tight-fitting pants and flat shoes for the interview. Makeup and colored contact lenses are not allowed.
4. Late comers will not be permitted for the examination and they will be treated as absent with no other arrangements
5. For enquiries, please contact Faculty of Humanities and Arts. (E-mail: af@must.edu.mo / Tel: 8897 2973)